
Bestuurlijke reactie MA Mediastudies 
 
De opleiding heeft alle aanbevelingen, adviezen en suggesties van de visitatiecommissie ter harte 
genomen. De opleiding heeft naar aanleiding van het visitatierapport een Plan van Aanpak opgesteld 
en voert dat reeds uit om de kwaliteit van het onderwijs te verbeteren. 
 
Conclusies ontwikkelgesprek 
De opleidingen en de faculteit zijn redelijk positief over het verloop van het ontwikkelgesprek en de 
adviezen die daarin gedaan zijn. De opleiding heeft twee vragen gesteld aan de commissie, waarover 
het gesprek is gegaan. 
 
1.    Welke adviezen heeft de commissie over hoe de administratieve druk rond kwaliteitszorg 
toetsing en onderwijs voor de opleidingen verminderd kan worden? 
Het is voor een efficiënte en minder arbeidsintensieve organisatie van administratieve regeldruk van 
groot belang dat er binnen een organisatie eensluidende normen en werkwijzen zijn. De weg daar 
naar toe vergt energie maar kan veel opleveren. Ook heeft een van de leden van de 
visitatiecommissie nog een aantal aanbevelingen nagestuurd, zoals meer student-assistenten bij 
eenvoudige onderwijstaken inschakelen. 
 
2.    Met betrekking tot de opleiding Media Studies is arbeidsmarktvoorbereiding iets dat studenten 
in groeiende mate van hun academische opleiding verwachten. Bij de ene specialisatie is dat 
eenvoudiger en ligt dat meer voor de hand dan bij de andere, maar welke aanbevelingen heeft de 
commissie voor een goede balans in dit opzicht? 
Het is heel belangrijk om ergens in elke studie te laten zien wat een potentieel werkveld is. Daarnaast 
zou het goed zijn om de omvang van de scriptie te beperken, zodat er meer ruimte komt voor de 
praktijk. Ten slotte zijn gastcolleges van professionals uit de praktijk heel nuttig. 
 
 


